

買機場快綫團體套票  
優惠低至六折  
每人更獲贈CSL漫遊儲值卡  
\$50優惠券  
隨時開心傾！



優惠由28/3 至10/5，適用於香港、九龍或青衣站購買機場快綫團體套票的乘客，於指定CSL門市購買CSL漫遊儲值卡「機場快綫特別版」（面值\$100）時使用。

條款及細則：

- 附有優惠券的機場快綫團體套票只限於香港、九龍及青衣站之機場快綫客務中心發售。每位乘客均會獲得一張優惠券，即購買「二人行團體套票」的乘客可獲兩張優惠券，如此類推。優惠券只適用於指定的CSL門市購買CSL漫遊儲值卡「機場快綫特別版」（面值\$100）時使用。門市包括：CSL專門店－香港國際機場離境大堂7T083舖；One2Free 專門店－銅鑼灣怡和街2-6號英光大廈5號商店地下至1樓、旺角西洋菜南街164號地下及閣樓；1010 Centre－沙田新城市廣場一期6樓637號。乘客享用優惠時，須遵守有關優惠券上的條款及細則。所有優惠券不可兌換現金，並不可與其他優惠一併使用。地鐵公司並非流動電話供應商，故不會就有關產品承擔任何責任。如有任何爭議，以地鐵公司及香港流動通訊有限公司的最後決定為準。

地鐵熱線：2881 8888



L469 03/07

愉快 就在這旅



[www.mtr.com.hk](http://www.mtr.com.hk)



Buy Group Tickets up to 40% off and receive  
**\$50** CSL Prepaid SIM Card Coupons  
Stay in touch with loved ones  
while travelling abroad!



Last from 28/3 to 10/5 for passengers buying Group Tickets at Hong Kong, Kowloon or Tsing Yi stations. Offer can be redeemed upon purchase of CSL Prepaid SIM Card "Airport Express Special Edition" (face value HK\$100) at designated CSL outlets.

#### Terms and Conditions

- Group Tickets with accompanying coupons are available for sale at the Airport Express Customer Service Centre of Hong Kong, Kowloon and Tsing Yi stations. Each passenger will receive one coupon (i.e. those purchase a "Group of 2 Group Tickets" will receive two coupons and so on)
- Coupons can only be redeemed upon purchase of CSL Prepaid SIM Card "Airport Express Special Edition" (face value \$100). Designated outlets include: CSL Shop - Unit No. 7T083, Level 7, Departure Hall, Hong Kong International Airport; **One2Free** Shop - G/F-1/F, Shop 5, Ying Kong Mansion, 2-6 Yee Woo Street, Causeway Bay and G/F-M/F, 164 Sai Yeung Choi St., South, Mongkok; **1010 Centre** - Shop No. 637, Level 6, New Town Plaza Phase I, Shatin, New Territories
- Passengers must fully comply with the terms and conditions of coupons upon offer redemption
- Coupons cannot be exchanged for cash and cannot be used in conjunction with any other special offer
- MTR Corporation is not a mobile service operator and shall not be responsible for any related liabilities thereto
- In case of any dispute, the decision of MTR Corporation and Hong Kong CSL Limited shall be final.

MTR Hotline : 2881 8888



L469 03/07

travel with a smile



[www.mtr.com.hk](http://www.mtr.com.hk)

